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Exp. SGP-ES 2024/1195  

 

 

 

CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS 

Acta número 1/2024 

 

A la vila d’Argentona, comarca del Maresme, el 13 de març de 2024 es reuneixen a la Sala 

d’Actes de l’Ajuntament, per tal de celebrar sessió ordinària del Consell Municipal d’Esports 

els següents membres del mateix: 

  

Sr. Joan Martín Garachana, regidor d’Esports i president del Consell 

Sr. Joan Burgués Castella, representant del Club Bàsquet Argentona 

Sra. Judith Espinalt Brillas, representant del Patinatge Artístic Argentona 

Sra. Montserrat Cacho Jiménez, representant del Club Esportiu Crazy Jumpers 

Sr. Juan Ramón Salazar, representant del Fútbol Club Argentona 

Sr. Jordi Reniu Oliveras, representant del Partit Popular d’Argentona 

Sra. Elena Sánchez Prieto, representant del Club Natació Argentona 

Sra. Jennifer Belmonte, representant d’Ara Argentona 

 

Sr. Gil Mas Julià, tècnic d’Esports Ajuntament d’Argentona 

Sr. Víctor Domingo Pou, tècnic de Projectes 

Sra. Rosa María Cortés, secretària Consell 

 

Excusa la seva assistència: Sr. Iu Claus i Soria, representant del Club de Futbol Sala Olímpic 

d’Argentona.  

 

Essent les 18:05 hores s’inicia la sessió seguint amb el següent ordre del dia: 

 

1. Aprovació de l’acta anterior de data 13 de desembre de 2023 

2. Despatx ordinari 

3. Petició a les entitats esportives dels calendaris referents a l’ús d’instal·lacions 

esportives per a la setmana santa 2024, estiu 204, pretemporada 2024 i temporada 

2024-25. 

4. Urgències 

5. Precs i Preguntes 

 

 

1. Aprovació de l’acta anterior de data 13 de desembre de 2023 

 

Conegut pels assistents l’esborrany de l’acta número 4/2023, de data 13 de desembre de 

2023, s’aprova per unanimitat dels presents. 
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2.  Despatx ordinari  

 

S’informa del canvi de secretària del Consell. 

 

El regidor d’Esports informa que s’està treballant en el plec d’adequació de la piscina des del 

mes de desembre de 2023 degut al canvi d’empresa de manteniment. En aquest contracte 

es preveu la gestió de l’equipament. Al gener, es va mantenir una reunió amb el Club de 

Natació per aquesta situació. La piscina és una instal·lació d’estiu i no es pot reomplir l’aigua 

que es vapora. A més,  es preveu que es passi a la fase II i  per aquest motiu seguirà faltant 

aigua. Això afectarà a altres àrees i a les activitats escolars/casals perquè la piscina serveix 

d’esbarjo i també de refugi ambiental. Tot i això, altres ajuntaments estan fent pressions per 

poder obrir les piscines.  

 

La representant del PSC opina que l’estalvi d’aigua és mínim si no s’obre la piscina. Han 

estudiat aquest tema i la despesa d’aigua que generen les piscines municipals no es 

exagerada i  en canvi, es beneficiós per a la ciutadania. Proposa que l’Ajuntament s’afegeixi a 

la pressió a la Generalitat que es qui ha fet el decret. A més, els ajuntament no ho fan per 

irresponsabilitat envers aquesta situació, ho fan perquè han valorat el cost de reomplir 

l’aigua que s’evapora i el retorn que té a nivell de salut, d’esport i de conciliació. Per això, 

considera que des del Consell d’Esports es valori la decisió de pressió a l’Agència Catalana de 

l’Aigua. 

 

El regidor d’Esport contesta que s’ha fet una reunió amb altres ajuntaments, serveis 

esportius i territorials i anticipaven la situació de sequera i no s’afegiran a la pressió. A més, 

per normativa, la piscina municipal no compleix les condicions per obrir-la perquè l’aigua 

salada que conté no ha d’anar a la xarxa  amb la conseqüent dificultat per poder-la reomplir. 

A més, les cubes d’aigua no poden entrar al municipi. Els estudis no aconsellen obrir la 

piscina, malgrat el benefici col·lectiu que representa i el perjudici a les entitats  i els casals 

que la fan servir per a les seves activitats.  

 

El tècnic d’esports comenta que s’està mirant la possibilitat de posar una malla per fer 

ombra al camp de futbol a l’estiu. 

 

El regidor recorda que Argentona està al  nivell 1 de sequera i ja no es podria regar el camp, 

però s’està deixant fins a esgotar el dipòsit d’aigua. A la fase 2 no es podrà regar ni per 

entrenaments ni partits, etc. A més, baixarà la pressió de l’aigua a la ciutadania i per seguir 

en la mateixa  línia no es regarà el camp i s’aturarien els partits. Actualment s’ha reduït el 

regs a 2 vegades a la setmana; abans arribava a 7. Encara no s’ha deixar de regar totalment 

perquè amb la gespa seca els esportistes corren el ris de lesionar-se. Alguns camps de 

Mataró no s’estan regant. S’han modificat els dies i els horaris de regs pe la petició del  

primer equip de futbol. Demana que es traslladi  

 

mailto:oac@argentona.cat


 

Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat 

 

Club de Natació Argentona pregunta pel manteniment des del desembre de 2023 i comenta 

que la piscina d’Òrrius l’han buidat.  

El regidor contesta que la Companyia d’Aigües s’ha fet manteniment i de l’aigua. A partir 

d’aquest mes,  ho ha fet la Regidoria d’Esports. Es comenta que la piscina d’Argentona no es 

buida per evitar que es faci malbé.  

 

El tècnic d’Esports demana voluntaris a les entitats pels actes de Sant Jordi per la 

programació agenda de Cultura per aquest dia. 

 

El regidor d’Esport tracta la manca de civisme social que s’està donant en totes les franges 

d’edat amb les instal·lacions esportives. Incideix en que s’ha de vetllar per la seguretat del 

material de les instal·lacions i de que aquestes han quedar ben tancades. Respecte al 

tancament, no es pot allargar l’horari dels conserges per conciliació familiar; la 

coresponsabilitat es de la entitat que demana fer servir els equipaments fora de l’horari de 

serveis de consergeria. Es comenten alguns altercats, com la inundació de lavabos. 

 

 

3.  Petició a les entitats esportives dels calendaris referents a l’ús d’instal·lacions esportives 

per a la setmana santa 2024, estiu 204, pretemporada 2024 i temporada 2024-25. 

 

El tècnic d’Esports recorda que les peticiones per l’ús de les instal·lacions esportives per 

Setmana Santa es faran per correu electrònic. Les sol·licituds per l’estiu 2024  i 

pretemporada i temporada del 2024-2025 mitjançant instància a la seu electrònica de 

l’Ajuntament. També es pot fer la sol·licitud de la piscina encara que probablement no es 

pugui obrir. 

 

4.  Urgències 

 

No se’n formula cap. 

 

5. Precs i Preguntes 

 

El representant del Club Bàsquet Argentona, explica que normalment els dissabtes deixen 

muntades les grades per quan juguen els diumenges. Aquest últim no van quedar 

muntades, necessitaven tres grades perquè jugava l’equip femení el diumenge a la tarda i 

no el van facilitar  perquè només hi havia un conserge. Pregunta si realment és així. 

 

El regidor d’Esports diu que no ha arribat aquest incident a la regidoria. Las tasques i el 

calendari d’aquests professionals depèn de recursos humans. Per evitar riscos laborals, hi 

algunes feines que no es poden fer si no hi ha dos conserges. Igualment, s’està construint 

un horari per quadrar el millor possible els seus horaris i les activitats esportives i que les 

entitats tinguin coneixement de les tasques i si s’estan complint. Aquest procés ha de passar 
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també per recursos humans i per salut laboral que no permet que algunes feines les pugui 

fer una persona sola.  

 

El representant del Club de Bàsquet Argentona constata que el proper 12 de maig hi ha 

eleccions i pregunta si les instal·lacions esportives es faran servir com a seu electoral. 

 

El tècnic d’esports contesta que no afectaran a les instal·lacions esportives.  

 

El representant del Club de Bàsquet Argentona felicita el curs/formació del desfibril·lador 

extern automàtic (DEA) que es va realitzar el dissabte anterior al Saló de Pedra. 

 

La resta de representants de les entitats esportives es van sumar a la felicitació. 

 

El Sr. president acomiada la sessió agraint l’assistència. 

 

I no havent-hi res més a tractar, d’ordre de la Presidència, s’aixeca la sessió essent les 18.33 

hores, en el lloc i data UT-SUPRA, de que com a secretaria, en certifico. 

 

La secretària del Consell Vist i plau 

Rosa María Cortés El president 

        Joan Martín Garachana  

 

 

 

 

 

 

 

Argentona, a data de la signatura digital 
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